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INFORMATION FRÅN STYRELSEN

Coronan medför längre handläggningstider
För tiden sprids Coronan snabbt i landet och många är hemma för att de är sjuka, eller i 
karantän för att anhöriga är sjuka.
Detta medför tyvärr längre handläggningstider, bl.a. när det gäller felåtgärder, och vi ber er 
ha förståelse för detta. 

Föreningen byggs ut!
Styrelsen planerar under vintern att öka antalet mindre bostäder i föreningen. Dessa 
bostäder ska gynna utsatta varelser med behov av särskilt skydd, och kommer huvudsakligen
att vara bebodda under våren/sommaren.

För att tala klarspråk så rör det sig om….. fågelholkar! Vi vill försöka gynna våra småfåglar på 
föreningens område under häckningsperioden då vi upplever att kråkor, skator m.m. går hårt
åt deras bon. Därför kommer vi inom kort att sätta upp 18 st fågelholkar i björkträden, i 
förhoppningen om att den biologiska mångfalden på föreningen kommer att ökas.

Släng dina hushållssopor rätt.
På förekommen anledning vill vi uppmärksamma att hushållssopor ska
sorteras i soprummen och inte läggas i papperskorgarna på gårdarna,
eller bredvid papperskorgarna. 
Vi vill även be er inte att slänga fimpar/tuggummi/snuspåsar på
gårdarna. Tänk på att det är någon som ska plocka upp efter er och
kostnaden för detta drabbar alla boende i föreningen.

Skanska ska utföra ledningsarbeten vid järnvägsspåret
I samband med utbyggnaden av västkustbanan, sträckan Ängelholm-Romares väg, ska 
Skanska utföra ledningsarbeten vid järnvägen bakom våra garage. Skanska har fått tillstånd 
till att köra över föreningens mark för att få tillgång till sitt arbetsområde, och får använda 
infarten vid grovsoprummet. I skrivande stund utförs röjning av vegetation och arbetet 
kommer sedan att fortsätta vecka 11-16 med ledningsarbete.

Med vänliga hälsningar
Styrelsen


